



Protokoll styrelsemöte S03 2019-02-05

Närvaro:	Emmy Edfors	Ordförande
	Noah Mayerhofer	Vice Ordförande
	Emil Wihlander	Skattmästare
	Oskar Damkjaer	Studierådsordförande
	Adina Borg	Informationsansvarig
	Hannes Lantz	Cafémästare
	Joel Jonsson	Näringslivsansvarig
	Julia Nolinder	Källarmästare
	Jesper Graham	Sexmästare
	Fred Nordell	Överphös
	Axel Syrén	Revisor
	Martin Bergman	Revisor
	Desirée Ohlsson	Kårkontakt TLTH
	Patrik Gustafson	Kårkontakt TLTH
	Sean Jentz	
	Jesper Berg	
	Fredrik Voigt	
	Linus Åbrink	
	Jacob Säll Nilsson	
	Albin Sverreson	
	Rasmus Andersson	
	Nils Stridbeck	
	Christian Saeland	
	Tove Sölve	
	Simon Hyttfors	
	Hedda Klintskog	
	Kasper Boye Frick	

- §1 OFMÖ Ordförande Emmy Edfors förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Sean Jentz
 - Jesper Berg
 - Fredrik Voigt
 - Linus Åbrink
 - Jacob Säll Nilsson
 - Albin Sverreson



		<ul style="list-style-type: none">• Rasmus Andersson• Nils Stridbeck• Christian Saeland• Tove Sölve• Simon Hyttfors• Hedda Klinskog• Kasper Boye Frick
§4	Föredragningslista	Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
§5	Föregående mötesprotokoll	Mötet beslöt att godkänna protokollet: <ul style="list-style-type: none">• Protokoll styrelsemöte S01 2019-01-22
§6	Val av justerare	Mötet beslöt att välja Joel Jonsson till medjusterare.
§7	Information från kåren	Den 18 maj håller kårens sin jubileumsbal.
§8	Information PLCD	Om ungefär ett år kommer Lunds universitet byta ut Live@Lund och Moodle mot ett nytt system som heter Canvas. På studierådsmötet imorgon den 6/2 kommer det röstas om vilket system för omtentaperioder som är bäst. Antingen att det finns fyra tillfällen per år som tidigare tillfällen två som det finns nu. Det kommer även röstas om vilken typ av pennors som ska köpas in och om det ska lottas ut något pris till personer som fyller i CEQ-enkäter.
§9	Information från kollegierna	När ordförandekollegiet träffades bjöd K-sektionens ordförande in alla sektionsstyrelser vid TLTH till invigningen av K-sektionens nya lokaler den 6/2.
§10	Ekonomisk status	Fakturorna för Regattafesten 2018 har skickats ut. Intäktsräkningar för iZettle och Swish har automatiserats.
§11	Utskottsrapporter	Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
§12	Bokslut	Inget att rapportera.
§13	Entlediganden av funktionärer	Ingen att entlediga.



- §14 Val av funktionärer Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer i klump:
- Michaela Ljungstrand till Vice cafémästare
 - Noah Mayerhofer till Funktionär inom Skattmästeriet
 - Viktor Claesson till DWWW-ansvarig
 - Kasper Boye Frick till Peppare
 - Simon Hyttfors till Peppare
 - Niklas Bruce till Peppare
 - Hedda Klintskog till Peppare
 - Olivia Mattsson till Peppare
 - Tove Sölve till Peppare
 - Linus Åbrink till Peppare
 - Fredrik Voigt till Peppare
- §15 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §16 Omvärldsbevakning Inget att rapportera.
- §17 Ensamhet på D-sek Trivselrådet fick in ett ärende 2018 som handlade om att många på Datatekniksektionen känner sig ensamma. Studierådet har blivit informerade om detta och ska jobba tillsammans med Trivselrådet med detta ärende. Även kåren jobbar på ärendet.
- Anledningen till att personer känner sig ensamma är att under nollningen är det fokus på alkoholevenemang samt att det är till stor del är extroverta personer som är deltar under nollningen. Personer som inte känner sig bekväma med alkohol eller föredrar en mer introvert atmosfär känner då att det inte passar in. En annan anledning till ensamhet är att tjejer känner att de inte passar eftersom miljön på sektionen känns grabbig.
- §18 Bonsai, att använda eller inte Hösten 2018 togs ett styrelsebeslut om att Datatekniksektionen inte ska använda Bonsai. Nollningsutskottet vill att styrelse ändrar det beslutet så att Bonsai kan användas under nollningen ifall inget bättre alternativ hittas.
- Mötet diskuterade. Det som diskuterades var om Bonsai ska användas för biljettförsäljning eller inte. Det diskuterades även varför beslutet om att inte använda Bonsai togs 2018 och om Bonsai skulle behövas utöver nollningen.



Mötet **beslöt** att Bonsai får användas under nollningen men utan biljettförsäljning om inget bättre alternativ hittas.

§19 Meddelanden

Fadderansökan till nollningen har öppnat.

Det är Bonne-sittning den 6/2.

§20 Övrigt

Inget övrigt.

§21 OFMA

Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 12:33.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Noah Mayerhofer
Vice Ordförande

Emmy Edfors
Ordförande

Joel Jonsson
Näringslivsansvarig